

Stout Families,

We will be holding informational meetings via Zoom on Wednesday, February 24th, 2021 presenting our Hybrid Return to School model. PLEASE plan on attending 1 of these important meetings whether you opted to have your child attend in-person or virtually for the remainder of the year. We will be hosting 3 meetings to meet the needs of our families. Your role as a partner in this process will ensure a safe, healthy, and smooth transition back to in-person learning. We look forward to seeing you soon! Links to the meetings have been shared via email.

Meeting 1: English Only

Wednesday, February 24th, 2021 @ 10am

Meeting 2: Arabic Only

Wednesday, February 24th, 2021 @ 1pm

Meeting 3: English Only

Wednesday, February 24th, 2021 @ 6pm

أهالي طلاب مدرسة ستاوت،

سنعقد اجتماعات إعلامية عبر Zoom يوم الأربعاء المصادف 24 فبراير 2021 لتقديم نموذج العودة المختلطة إلى المدرسة. يرجى التخطيط لحضور أحد هذه الاجتماعات المهمة سواء اخترت أن يحضر طفلك شخصياً أو فعلياً لبقية العام. سنستضيف 3 اجتماعات لتلبية احتياجات عائلاتنا ، وسيضمن دورك كشريك في هذه العملية انتقالاً آمناً وصحياً وسلساً إلى التعلم الشخصي. نحن نتطلع إلى رؤيتكم قريباً. تمت مشاركة الروابط إلى الاجتماعات عبر البريد الإلكتروني.

الموعد الأول - باللغة الانكليزية فقط

الأربعاء المصادف 24 فبراير 2021 في تمام الساعة 10 صباحاً

الاجتماع الثاني - باللغة الانكليزية فقط

الأربعاء المصادف 24 فبراير 2021 في تمام الساعة 1 ظهراً

الاجتماع الثالث - باللغة الانكليزية فقط

الأربعاء المصادف 24 فبراير 2021 في تمام الساعة 6 مساءً